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روانی ، حاکم شدن عفت و حیا در
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فروردین 30, 1398

 تنها راه رسیدن به آرامش روانی ،
حاکم شدن عفت و حیا در جامعه است

.

حجت السلام المسلمین سید مهدی قریشی نماینده ولی فقیه دراستان
آذربایجان غربی و امام جمعه ارومیه در ابتدای خطبه اول آیین
عبادی سیاسی نماز جمعه 30 فروردین سال 1398 ضمن دعوت همه
نمازگزاران به رعایت تقوای الهی به نزدیک بودن روز ولادت با سعادت
حضرت ولی عصر (عج) اشاره کرده و با تبریک این روز بزرگ به بیان

نکاتی پیرامون این مسأله پرداخت.

 وی با اشاره به مسأله آخرالزمان و پایان تاریخ که در جوامع بشری
مطرح شده گفت : غربی ها در اوایل دهه قرن 20 میلادی 2 نظریه
بوسیله بوش پدر با عنوان  نظم نوین جهانی و دیگری بوسیله دانشمند
ژاپنی فوکویاما نظریه پایان تاریخ را مطرح کردند که هر دو نظریه
در صدد ترسیم نابودی ، جنگ های بزرگ جهانی و پایان دنیا در اذهان
مردم بود که بوسیله امپراطوری رسانه ای بخصوص در هالیود توانستند
این نوع نگاه را در اندیشه مردم دنیا جای دهند و با این نوع
اندیشه آخرالزمان را ترسناک و مملو از وحشت و مرگ و خونریزی

همراه با  قتل عام میلیون ها انسان ترسیم کردند.

وی در ادامه به فلسفه انتشار چنین تفکری در دنیا اشاره کرده و
گفت : غربی ها درصدد غالب نمودن تفکر و سبک زندگی خود و قبولاندن

قدرت و سیطره یکجانبه به کشورها و مردمان جهان هستند.
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و گفت : نگاه اسلام به مقوله آخرالزمان و آینده بشر بسیار روشن و
پرازامیدواری است تا جایی که در قرآن کریم به صراحت آمده که زمین
در اختیار صالحان قرار خواهد گرفت و خداوند متعال به مؤمنان وعده
داده است که صالحان را در زمین حاکم قرار خواهد داد و دینی که
خداوند از آن رضایت دارد در جهان حاکم خواهد شد و خداوند ترس را
از بین خواهد برد و امنیت و آسایش در سراسر دنیا برقرار خواهد
نمود تا مردم خداوند یکتا را عبادت کنند و شریکی بر او قائل

نشوند.

 امام جمعه ارومیه در ادامه بیانات خود به مسأله افزایش شناخت و
معرفت به امام زمان (عج) اشاره کرده و گفت : امام حسن عسکری (ع)
به نقل از پدران و اجدادش نقل میکند که هر کس بمیرد و امام زمانش
را نشناسد به مرگ جاهلی مرده است و بر ما لازم است تا معرفت خویش
را نسبت به امام زمان خود افزایش دهیم و او را خوب بشناسیم و با

معرفت عمیق منتظر ظهور حضرت باشیم و زمینه ساز حضورش باشیم.

حجت الاسلام والمسلمین سید مهدی قریشی نماینده ولی فقیه دراستان
آذربایجان غربی در خطبه دوم آیین عبادی سیاسی نماز جمعه این هفته
ضمن دعوت همه نمازگزاران به رعایت تقوای الهی به بیان چندین
مسأله پرداخته و گفت :مسأله اول در مورد روز نیمه شعبان است و
وظیفه همه ارگان های دولتی و مردم است تا جشن های نیمه شعبان را
پر شکوه برگزار کنیم و نشان دهیم این شهر و مملکت و منطقه امام

زمانی (عج) است و همگی منتظر ظهور حضرتیم .

وی در ادامه گفت : مسأله دوم در مورد روز 29 فروردین سالروز ارتش
جمهوری اسلامی است که جا دارد این روز را به تمامی عزیزان ارتش و
نیروهای مسلح تبریک بگویم و لازم است خاطر نشان کنم در سال 57 عده
ای میخواستند این تفکر که دیگر نیازی به ارتش نیست  را در جامعه
جاری سازند که امام خمینی (ره) با کیاست و حکمت خود گفت : نه
تنها نباید ارتش نباشد بلکه باید تقویت شود و 29 فروردین را
بعنوان روز ارتش نامگزاری کرد و فرمود که در این روز باید
ارتشیان در خیابان ها رژه بروند و مردم از آنها استقبال کنندو با
این دستور ارتش در کشور تثبیت شد و حیله و کید دشمن را از بین
برد و به حق ارتش در طول این سالها با رشادت ها و تقدیم هزاران
شهید نشان داد که قدرت و نیرویی است که در مسیر منویات رهبری و
پیاده شدن احکام الهی در کشور تلاش میکند و بحمد الله مقام معظم
رهبری در دیدار اخیر با ابراز رضایت از این نیروی مخلص فرمودند
ارتش هر روز کارآمد تر و مؤمن تر از قبل است و در اوج آمادگی و



تعالی خود است.

 وی در ادامه گفت : در جریان سیل اخیر ارتش نشان داد  شعار ارتش
فدای ملت حقیقی و واقعی است و دیدیم که سرهنگ ارتشی با فداکاری
خود به پیر زنان سالخورده کمک میکند تا سوار بر ماشین شوند و این
صحنه ها را در هیچ جای دنیا نمی توان دید و پیدا کرد و این نشان
از تدین ، ایمان و تقواست که در عمق جان ارتشیان عزیز کشور رسوخ

کرده است .

 وی با اشاره به بیانات مقام معظم رهبری گفت : عده ای ارتش رضا
خان را مثال میزنند و میگویند که ارتش رضا خان بسیار قدرتمند و
متمدن بود اما دیدیم و شنیدیم که آن ارتش حتی یک روز هم نتوانست
در مقابل دشمن بایستد و در مقابل ارتش و نیروهای مسلح انقلاب
اسلامی 8 سال بصورت مستقیم در مقابل دشمن و دنیا ایستادند و الان

نیز با استقامت خود از این کشور و نظام محافظت میکنند.

 امام جمعه ارومیه به مباحث مطرح شده نماز جمعه هفته گذشته در
مورد انباشت بیش از 100 هزار تن سیب در استان اشاره کرده و گفت :
بحمد الله با تلاش مسئولین استانی و کشوری مجوز صادرات داده شد
ولی  مسأله مهم اینست که تنظیم بازار باید در اولویت کارها قرار

بگیرد.

 نماینده ولی فقیه در استان در پایان خطبه دوم  با انتقاد از
بیان مباحثی در مورد اختیاری شدن حجاب گفت : حجاب و عفت و حیا
داشتن از جمله مسائلی است که خداوند متعال در قرآن کریم اهمیت
ویژه ای به آن داده است و اهل بیت (ع) در روایات متعددی بر این

مسأله تأکید کرده اند

وی با بیان اینکه تنها راه رسیدن به آرامش روانی ، حاکم شدن عفت
و حیا در جامعه است، گفت : جای تعجب دارد که بعد از گذشت 40 سال
از انقلاب عده ای بحث اختیاری بودن حجاب را مطرح میکنند و با
وقاحت تمام کشورهای دیگر مانند ترکیه را به رخ جمهوری اسلامی
ایران میکشند؛ما نمی توانیم از خودمان حکم صادر کنیم چرا که به
صراحت در آیات قرآن آمده است، هر آنجایی که خدا و رسولش حکم
کردند کسی حق ندارد در مقابل حکم الهی و پیامبر حرفی بزند یا تلاش
کند آن را از بین ببرد و زیرسؤال ببرد و همه باید در مقابل احکام

الهی تسلیم باشیم و اطاعت کنیم.

سید مهدی قریشی در ادامه بیانات خود گفت : دنیای غرب با ترویج



صحنه های مستهجن بر فکر و ذهن همه جوانان تسلط پیدا کرده و عده
ای هم که غرب زده هستند در داخل کشور به طرح اینگونه مسائل
میپردازند و بهتر است بجای طرح مباحثی نظیر این راهکار حل مشکلات
ازدواج جوانان را بیان کنند تا با حل این مشکلات عفت و پاکدامنی
در کشور نهادینه شود و راهکار حذف صحنه های مستهجن از دید و نظر
جوانان را بیان کنند و تلاش کنند تا عفت عمومی را در جامعه پیاده

سازند.

وی در ادامه گفت : همه ما باید به دنبال تسری دادن حجاب و عفاف
در جامعه باشیم و کسانی که به دنبال مباحثی همچون حذف حجاب هستند
باید بدانند که این مسأله حد یقف ندارد و انسان را تا مرز برهنگی
و حیوانی زیستن پیش خواهد برد فلذا انتظار داریم مسئولین کشوری و
متصدیان فرهنگی و انسان های اندیشمند در مقابل تفکراتی از این
دست موضع گیری صریح و شجاعانه داشته باشند تا این تفکرات آلوده

غرب زده در جامعه مطرح نشود.
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